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Protokół  Nr BRM.0012.1.11.2020 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  

i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

odbytego w dniu 15 grudnia 2020 roku. 

 

Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 (w tym 3 w 

trybie zdalnym) – lista obecności w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor. 

 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu 

Miejskiego w Olecku – Sylwia Barszczewska. 

  

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami – Alicja Szałkowska, 

 Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – 

Monika Dudycz – Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Przemysław Drozd, 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Olecku - Marta 

Malinowska, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Dariusz Josiewicz, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia:  
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1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Propozycje do planu pracy Komisji na 2021 rok. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła powyższy 

porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady 

Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami – Alicja Szałkowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 5 członków Komisji) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

b) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Olecko do Stowarzyszenia lokalna 

Grupa Działania „Lider w EGO” 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 5 członków Komisji) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

przystąpienia Gminy Olecko do Stowarzyszenia lokalna Grupa 

Działania „Lider w EGO”. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Gminy Olecko na 2021 rok 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika 

Dudycz-Stefanowska 

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Gminy Olecko na 2021 rok. 

 

d) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Olecko na lata 2019-2022 

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika 

Dudycz– Stefanowska  

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Ferdynand Grodzicki  

uważa, że słowo „spożywa” w odniesieniu do palenia papierosów jest 

nieadekwatne.   

 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Przeciwdziałania Uzależnieniom – Monika 

Dudycz– Stefanowska  

odpowiedziała, że analizę SWOT przygotowała firma zewnętrzna. 

Powiedziała, że dopyta się autora czy nie ma tu błędu. 

 

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Olecko na lata 2019-2022. 

 

e) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego 

 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, wskazując 

autopoprawkę Burmistrza, w § 1 pkt 22) linia G – Kijewo – Gąsiorówko – 

Gąski; pkt 23) Linia K – Gąski – Kukówko – Gąski.  

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji), uwzględniając 

autopoprawkę Burmistrza, przy 5 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
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zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego. 

 

 

f) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków 

 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor  

zapytała jak często będzie kursować autobus na nowych trasach 

biegnących przez ul. Żeromskiego. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

odpowiedział, że jest to linia, która biegnie w tej chwili z Osiedla Lesk. 

 

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków. 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2020 rok 
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Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, 

wskazując autopoprawkę Burmistrza. 

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji), uwzględniając 

autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem, 

wskazując autopoprawkę Burmistrza. 

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji), uwzględniając 

autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą „Remont 

chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku” 
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Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

szczegółowo omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor  

zapytała, czy gmina przejmie ul. Orzeszkową. 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski  

odpowiedział, że nie cała ul. Orzeszkowa jest gminna. Jest zasada, że  

po remoncie drogi wspólnie z powiatem są przejmowane drogi na stan 

gminy, aby nie przyjmować drogi, która wymaga remontu.  

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji)  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pod nazwą „Remont 

chodnika na ul. Orzeszkowej w Olecku”. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Dodała,  

iż przedłożony projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie.  

 

Pytań, ani uwag nie zgłaszano.  
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Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji)  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2031. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Olecko na 2021 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

szczegółowo omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Dodała,  

że jedyną zmianą od omawianego projektu uchwały w listopadzie jest 

wysokość rezerwy ogólnej z kwoty 300.000.,00 zł na kwotę 295.000,00 zł 

oraz wysokość rezerwy kryzysowej z kwoty 368.000.,00 zł na kwotę 

373.000,00 zł.  

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor  

zapytała dlaczego kwoty w rezerwie uległy zmianie. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka  

odpowiedziała, iż Regionalna Izba Obrachunkowa ma inną metodę 

naliczania rezerwy, w związku z czym, wymagana była zmiana. 

 

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji:  

Komisja (obecnych 6 członków Komisji) jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Olecko na 2021 rok. 
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Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

wspomniała, iż na sesję Rady Miejskiej zostanie przygotowywany projekt 

uchwały dotyczący zmiany stawki za godzinę usług opiekuńczych, w 

związku z rozstrzygnięciem przetargu na świadczenia usług opiekuńczych. 

Będzie ona wynosiła teraz 26,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor  

zapytała, czy podwyżka ceny będzie miała realny wpływ na wynagrodzenie 

opiekunek. 

 

Dyrektor MOPS w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że na pewno ma to związek z podwyższeniem płacy 

minimalnej od stycznia 2021 r.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 2 – Propozycje do planu pracy Komisji na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor  

zaproponowała, aby komisja zajęła się ujednoliceniem regulaminów 

funkcjonowania sklepików szkolnych. 

 

Członek Komisji – Józef Krajewski  

zaproponował, aby w związku z przyjętą  „Strategią rozwoju oświaty 

Gminy Olecko na lata 2020-2025” zająć się tematem „Wychowanie w 

popkulturowym otoczeniu – szansa czy wielka przegrana”. Formę realizacji 

zaproponował jako sesje popularno-naukowe, w których mogliby 

uczestniczyć uczniowie, rodzice i nauczyciele.  

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch  

zaproponowała, aby określić jaki cel zamierza się osiągnąć i wtedy dobrać 

takie metody i narzędzia, aby móc go zrealizować.  
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zaproponował, aby komisja przeanalizowała wyniki egzaminów 

zewnętrznych, jakie osiągną szkoły w czasie trwania pandemii oraz jak 

przekłada się nauczanie zdalne na wyniki egzaminów w odniesieniu do lat 

ubiegłych.  

 

Członek Komisji –Renata Małgorzata Maciąg  

zaproponowała, aby pod koniec roku przeanalizować stopień wdrożenia 

„Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025”. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było.  

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 – Wnioski Komisji. 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał czy byłaby możliwość, aby Burmistrz przyznał nagrody dla 

zawodników, którzy przez pandemię nie mogli wziąć udziału w zawodach 

sportowych, w związku z czym nie mieli możliwości złożenia wniosków na 

stypendium sportowe. Regulamin jest oparty na standardach rywalizacji 

sportowej określonej przez Ministerstwo Sportu dla związków sportowych.  

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że po konsultacjach z prawnikiem okazało się, że nie ma 

żadnej podstawy prawnej aby przyznać dodatkowe nagrody. Może warto 

przyjrzeć się raz jeszcze regulaminowi i wprowadzić delikatne zmiany. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 
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Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

 

Przewodniczący Komisji 

Anna Kaczor 

 

 

 

 


